
Protokoll til styremøte i 
Raseklubb for dansk/svensk Gårdshund 

15.11.20 
 
Tilstede: Marit H. Autrey, Anne G. Ulekleiv, Wenche Sandbæk, Finn Abrahamsen, Elinor 
Gran, Magnhild Opdahl og Tonje H. Aasekjær. Ramona Tatijana Lorieri-Skog og Camilla 
B. Horvei for avlsrådet på sak 38 og 39. 
Tid: kl. 10.00  
Sted: Skype 
 
 
Dagsorden 
Sak 37/20: Godkjenning av protokollen fra styremøtet 30.08.20 
   
Vedtak: Godkjent 
 
Sak 38/20: Innkommet post 
  Papirer til RS 2020 mottatt.  
Vedtak: Tatt til orientering. 
 
Sak 39/20: PLL 

Avlsrådet redegjør for utbredelsen av PLL blant gårdshunder og gikk 
igjennom nedarving, symptomer og potensielle konsekvenser.  
Avlsrådet reviderer dokumentasjon og supplerer med ønsket informasjon. 
Styret tar en gjennomgang etter mottatt revisjon. 

Vedtak: Tatt til orientering 
 
Sak 40/20: Dommer fremtidige rasetreff 

Liste over poteniselle dommere gått igjennom. Tips fra avlsråd, styre og 
medlemmer. Prioritert liste for 2022 og 2023 utarbeides og dommere 
forespørres.  

Vedtak: Godkjent 
 
Sak 41/20: RS20 

Gjennomgang av saker til RS 2020, RDSG stemmer i tråd med NKKs 
innstillinger bortsett fra i sak om økning i kontingent.  

Vedtak: Enstemmig vedtatt at RDSG stemmer imot NKKs forslag om økt 
kontingent. 

 
Sak 42/20: Eventuelt 

Ingen saker 
Vedtak: Tatt til orientering 
   
 
 
 
          Anne G. Ulekleiv
          Sekretær 
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